

Title (en)
Suitcase

Title (de)
Koffer

Title (fr)
Valise

Publication
EP 1475008 A1 20041110 (DE)

Application
EP 03010456 A 20030509

Priority
EP 03010456 A 20030509

Abstract (en)

Case (1) comprises a lower case part (3) that is open at the top, a standing surface with wheels arranged on the under side of the lower case part, a lid element (5) with a locking device (25b), and an extendable handle (13) fixed inside the case on an outer wall of the lower case part. The extendable handle is extended through an opening (15) in the case and has a housing (21) fixed on the lower case part. The opening is arranged in the lid element. The lid element and the housing fit together and when the lid element is closed lie closely on at least one peripheral edge of the opening. Preferred Features: The lid element and/or the lower case part are made of a hard material, preferably plastic or a light metal.

Abstract (de)

Bei einem Koffer (1), vorzugsweise Kofferrolley, bestehend aus einem nach oben offenen Kofferunterteil (3), mit einer an der Unterseite des Kofferunterteils (3) angeordneten Standfläche (9), mit an der Standfläche (9) angeordneten Rollen (11), mit einem Deckelelement (5) mit Schließeinrichtung (25a,25b) zum Verschließen des Kofferunterteils (3), mit einem an einer Außenwand des Kofferunterteils (3) im Innenraum befestigten nach oben ausziehbaren Griff (13) zum Ziehen des Koffers (1), wobei der ausziehbare Griff (13) durch eine Öffnung (15) des Koffers (1) herausziehbar ist und der ausziehbare Griff (13) ein an dem Kofferunterteil (3) befestigtes Gehäuse (21) aufweist, ist vorgesehen, dass die Öffnung (15) in dem Deckelelement (5) angeordnet ist, das Deckelelement (5) und das Gehäuse (21) des ausziehbaren Griffs (13) aneinander angepasst sind und im geschlossenen Zustand des Deckelelements (5) zumindest an einem Umfangrand der Öffnung (15) des Deckelelementes (5) dicht aneinander liegen. <IMAGE>

IPC 1-7
A45C 13/26

IPC 8 full level
A45C 13/16 (2006.01); **A45C 13/26** (2006.01); **A45C 5/14** (2006.01); **A45C 13/00** (2006.01); **A45C 13/22** (2006.01)

CPC (source: EP)
A45C 13/16 (2013.01); **A45C 13/262** (2013.01); **A45C 5/14** (2013.01); **A45C 13/008** (2013.01); **A45C 13/22** (2013.01)

Citation (applicant)
US 5927451 A 19990727 - TSAI CHENG-HSIEN [TW]

Citation (search report)

- [X] US 6047976 A 20000411 - WANG KING-SHENG [TW]
- [X] US 5988334 A 19991123 - CARUSO EDNA [US]
- [A] WO 03007748 A1 20030130 - RIMOWA KOFFERFABRIK GMBH [DE], et al

Cited by
US7293635B2; CN105163624A; USD946894S; USD963344S; USD904829S; US9888752B2; US9872547B2; DE202013003245U1; USD960648S; US11517086B2; US11685573B2; US10130150B2; USD951643S; US11203465B2; USD985937S; USD1014965S; USD961926S; USD994438S; USD1014969S; US11976498B2; DE202015000254U1; USD907445S; USD925299S; USD925991S; USD929814S; USD959208S; USD960656S; USD962010S; USD1033158S

Designated contracting state (EPC)
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IT LI LU MC NL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)
EP 1475008 A1 20041110; **EP 1475008 B1 20060322**; AT E320731 T1 20060415; DE 50302701 D1 20060511; DK 1475008 T3 20060731; ES 2261817 T3 20061116; HK 1073981 A1 20051028; PT 1475008 E 20060831

DOCDB simple family (application)
EP 03010456 A 20030509; AT 03010456 T 20030509; DE 50302701 T 20030509; DK 03010456 T 20030509; ES 03010456 T 20030509; HK 05103934 A 20050510; PT 03010456 T 20030509